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اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

سرویس ورزشی-
در روزهایی ک�ه برگزاری مجام�ع انتخاباتی برخی 
فدراس�یون ها نقل محافل ورزشی اس�ت، این پرسش 
مط�رح م�ی ش�ود ک�ه اص�رار ب�ه برگ�زاری انتخابات 
فدراس�یون های خ�اص، رابطه ای با نزدیک ش�دن به 

پایان فعالیت های دولت دهم ندارد؟!
ای��ن روزها موضوع مجامع انتخاباتی برخی فدراسیون های 
ورزش��ی و ع��زم ج��زم وزارت ورزش و جوانان ب��رای برگزاری 
آنه��ا سروصدای زیادی به پا ک��رده است. چند روز قبل بود که 
اع��ام شد مجمع انتخاباتی فدراسیون کشتی 21 تیرماه برگزار 
می شود. این در حالی است که فدراسیون کشتی حدود 21 ماه 
اس��ت که با سرپرستی حجت الله خطیب اداره می شود. خطیب 
پ��س از برکناری یزدانی خرم از سوی وزارت ورزش و جوانان – 
به دلیل بازنشسته بودن – به سرپرستی رسید و طبق قانون تنها 
می توانست شش ماه سرپرست باشد و پس از آن باید انتخابات 
برگ��زار می شد. اما مشکات اساسنام��ه کمیته ملی المپیک و 
فدراسیون کشت��ی باعث شد که این انتخاب��ات تاکنون برگزار 
نش��ود. پس از کشت��ی نوبت به رسانه ای ش��دن خبر برگزاری 
انتخابات فدراسیون اسکیت رسید؛ وزارت ورزش و جوانان دهم 
تیرماه با ارس��ال نامه ای به فدراسیون اسکیت روز 16 تیرماه را 
برای برگزاری مجمع انتخابات این فدراسیون در نظر گرفت. بر 
این اساس مجمع یاد ش��ده قرار است ساعت 10 صبح روز 16 
تیرماه در سالن اجتماعات وزارت ورزش و جوانان برگزار شود. 

اضافه شدن نام یک فدراسیون دیگر
خبره��ای دریافتی کیهان حکایت از آن دارد که حالا نام یک 
فدراسیون دیگ��ر نیز به صف برگزار کنندگ��ان مجامع انتخاباتی 
اضاف��ه شده است. این فدراسیون ورزشی که جزء فدراسیون های 

به چه دلیل وزارت ورزش و جوانان اصرار به برگزاری انتخابات چند فدراسیون خاص دارد؟!

دردسرهای مجامع انتخاباتی برای ورزش

درجه یک ورزش به حس��اب نمی آید چند ماهی است که توسط 
سرپرس��ت اداره می ش��ود و برای آنکه برخ��ی مدیران دین خود 
را ب��ه آق��ای سرپرست ادا کنن��د در نظر دارند پی��ش از به پایان 
رسیدن دولت ده��م، انتخابات این فدراسی��ون را برگزار کنند تا 
آق��ای سرپرست بدون دردس��ر به سمت ریاست برس��د. افرادی 
که قص��د دارند این انتخابات را تحت ه��ر شرایطی برگزار کنند، 
ب��رای عملیاتی ک��ردن نقشه خود مقدمات ک��ار را آماده نموده و 

در تاش اند نظر مساعد وزیر ورزش و جوانان را نیز جلب کنند. 
مخالفت کمیته ملی المپیک

تم��ام این فع��ل و انفعالات در شرایط��ی رخ داده که طبق 

اعام مسئولان کمیته بین المللی المپیک و شواری المپیک آسیا 
فع��ا ای��ران - به رغم تایید ش��دن اساسنام��ه اش کمیته ملی 
المپی��ک - اجازه برگزاری انتخابات ورزش��ی را ندارد. بر همین 
اساس بود که روز دوشنبه محمد علی آبادی رئیس کمیته ملی 
المپی��ک در مصاحبه ای تاکید کرد: متاسفانه تا وقتی اساسنامه 
فدراسیون ه��ا اصاح نش��ود و روسای برکنار نش��ده تکلیفشان 
مشخص نگ��ردد، مجامع جهانی با برگ��زاری انتخابات مخالفت 
می کنند. آنها اعتقاد دارند که جابجایی ها غیر قانونی بوده است. 
عل��ی آبادی اضافه کرد: اگر نظ��ر وزارت ورزش و جوانان برگزار 
شدن انتخابات فدراسیون ها باشد قطعا برگزار می شود، ولی اگر 

نظرشان این نب��ود این اتفاق نمی افتد چ��ون فدراسیون ها نظر 
مجام��ع جهانی شان را درک می کنند. م��ن امیدوارم که قوانین 
جهان��ی مراعات ش��ود. وی درباره انتخاب��ات ریاست فدراسیون 
کشت��ی گفت: کمیته المپیک نماین��ده ای را به مجمع انتخابات 

نمی فرستد.
دلیل این اصرار چیست؟

ح��الا پرسش مهمی که مطرح م��ی شود این است که 
ب��ه چه دلیل مدی��ران وزارت ورزش و جوان��ان اصرار دارند 
پی��ش از به پایان رسی��دن دولت دهم، مجام��ع انتخاباتی 
برخی فدراسی��ون های ورزشی را برگزار کنند، آیا اصرار به 
برگزاری انتخابات فدراسیون های خاص رابطه ای با نزدیک 
شدن به پایان فعالیت های دولت دهم ندارد؟! مس��لما اداره 
فدراسیون ه��ای ورزشی توسط سرپرستان توجیه مناسبی 
ب��رای برگزاری انتخابات نیس��ت زیرا اگر اینط��ور بود باید 
انتخاب��ات 15 فدراسی��ون ورزشی انجام م��ی شد نه چند 
فدراسیون خاص! جهت اطاع مدیران محترم وزارت ورزش 
و جوان��ان باید یادآور شد که در حال حاضر فدراسیون های 
شن��ا، شیرجه و واترپل��و، قایقران��ی، کشت��ی، سوارکاری، 
اسکیت، ورزش های سه گانه، چوگان، کوهنوردی، کنگ فو، 
بدنسازی و پرورش اندام، پهلوانی و زورخانه ای، نجات غریق، 
ورزش ه��ای کارگری، اتومبیلرانی و موتورسواری و نابینایان 
توس��ط سرپرست اداره می شوند. بهترین تصمیم در مقطع 
کنون��ی این است که به قوانین بین المللی احترام بگذاریم و 
انتخاباتی را برگزار نکنیم ؛ اگر این کار را هم نمی کنیم باید 
اج��ازه دهیم که تغییرات احتمالی ورزش توسط تیم بعدی 
وزارتخان��ه ورزش و جوانان صورت پذی��رد نه تیمی که در 

بهترین حالت عمر فعالیتش به دو ماه نمی رسد!

ب��ا س��ام بر منج��ی عالم بشری��ت و به 
امام امت ک��ه مشتاق دیدار او ب��ودم. از خدا 
می خواهم آن روزی که همه به اتفاق امامشان 
به محش��ر وارد می شوند ما هم با امام به نزد 
پیغمبر شرفی��اب گردیم. خدایا! آن روزی که 
جز با اجازه تو کسی نمی تواند شفاعت کند ما 
را از شفاعت ائمه اطه��ار دور مگردان. خدایا! 
کارهایی که دستور فرموده بودی انجام دهیم! 
انج��ام ندادیم و اعم��ال تهی ش��ده را انجام 
دادیم، خدایا! با ما با عدالت رفتار مکن بلکه با 

از نوشته پاسدار شهید »محمد حاجی زمانی«
خدایا! ما را از شفاعت ائمه اطهار دور مگردان

رحمت خود با ما رفتار نما. یا الله! از ما گناه زشت و قبیح بوده و از تو بخشش و 
عفو زیباست، خدایا! خودت ما را خواندی و فرمودی یأس از درگاه من گناه بزرگی 
اس��ت. من با تمام امید به درگاه باعظمت ت��و رو آورده ام چون جایی جز درگاه و 
حکومت تو نیست. خدایا! حب دنیا را به ویژه هنگام مرگ با دست قدرت و رحمت 
خود از ما دور گردان و آن موقع نعمتهای آخرت را به ما بنما و ما را خندان از این 
دار فانی به آخرت ببر و هنگام قبض روح، پیامبر )ص( و امیرالمومنین)ع( و ائمه 
اطهار را به بالین ما برسان.پاسدار شهید »محمد حاجی زمانی« در اصفهان متولد 

شد و در عملیات کربای پنج به شهادت رسید.

تیم های مل�ی تکواندوی مردان و زن�ان ایران برای 
حضور در مسابقه های قهرمانی جهان در مکزیک سفری 

26 ساعته را پیش رو خواهند داشت.
بیس��ت و یکمین دوره مس��ابقه های تکواندوی قهرمانی 
بزرگس��الان جهان از 24 تیرم��اه به مدت یک هفته در پائوبا 
مکزی��ک برگزار خواهد شد که تیم های مل��ی مردان و بانوان 
ایران ه��م در این رقابت ها شرکت خواهن��د کرد. ملی پوشان 
ای��ران برای حضور در این رقابت ها سف��ری 26 ساعته را باید 
طی کنند. مسابقه های قهرمانی جهان از 23 تیر به مدت یک 
هفت��ه در مکزیک برگزار می شود که تی��م ایران در دوره قبل 

مسابقه ها در کره جنوبی مقام قهرمانی را کسب کرد. 

تیم ملی بس�کتبال که برای شرکت در مسابقات جام ملت های آس�یا آماده می شود به منظور کسب آمادگی بیشتر بامداد 
امروز در سفری که 20 ساعت به طول خواهد انجامید از تهران راهی چین تایپه  شد تا در مسابقات جام ویلیام جونز شرکت کند.

 سی و پنجمین دوره این رقابت ها طی روزهای 15 تا 23 تیرماه در شهر ژین ژوآنگ برگزار می شود. تیم ملی بسکتبال ابتدا 
راهی قطر می شود سپس از آنجا به هنگ کنگ سفر می کند. تیم کشورمان پس از چند ساعت توقف از این کشور راهی چین تایپه 
می شود تا پس از سفری تقریبا 20 ساعته به محل برگزاری مسابقات جام ویلیام جونز برسد.مسابقات جام ویلیام جونز و شرکت 

در این رقابت ها فرصتی برای آماده سازی بهتر تیم ملی بسکتبال برای حضور در جام ملت  های آسیا در نظر گرفته شده است.

رئی�س فدراس�یون وزنه ب�رداری می گوی�د اگر پنج 
المپیک�ی ب�ه اردوی تیم مل�ی نیایند همانند مس�ابقات 

آسیایی، رقابتهای جهانی را هم از دست می دهند.
حس��ین رضازاده درخصوص وزنه ب��رداران المپیکی که در 
اردوی تی��م ملی حاضر نشده اند گفت: ما ی��ک ماه پیش از این 
اف��راد جهت حضور در اردو دع��وت کرده ایم ولی آنها تا به امروز 
در این خصوص اقدام نکرده اند. در جلس��ه ای که با این پنج نفر 
برگزار شد، خواستار تغییر سرمربی تیم ملی و جایگزینی شاهین 
نصیری نیا به جای کوروش باقری بودند که این کار عملی نیست 
چراک��ه باقری عملکرد موفقی را از لحاظ تی��م و رده ارائه کرده 
است و ما با حضور وی توانسته ایم به مقام های خوبی در سطوح 
مختلف دست پی��دا کنیم.وی با تاکید براینک��ه این افراد نیز با 
همراه��ی باقری به مدال های جهانی المپیک دست پیدا کردند 
اضاف��ه کرد: ما رسما از آنها دعوت کردیم و در جلس��ه ای که با 
حض��ور آنها و وزی��ر ورزش و جوانان برگزار شد این مس��ئله را 
مطرح کردیم و صحبت  شد ولی آنان علیرغم این اقدامات هنوز 
در اردو حض��ور نیافته اند.رضازاده افزود: سرمربی تیم ملی نفرات 
دیگ��ری را به تیم دعوت کرده و در حال تمرین با آنهاست، تیم 
ملی بزرگس��الان ما با حضور این افراد اخیرا قهرمان بزرگسالان 
آسیا شده است.وی اظهار کرد: این افراد اگر در اردو حاضر نشوند 
همانگونه که مسابقات آسیایی را از دست دادند مسابقات جهانی 
را نی��ز از دس��ت خواهند داد.رئیس فدراسی��ون وزنه برداری در 
پاسخ به اینکه آیا اگر این افراد در اردو حاضر نشوند، افراد جدید 
توانای��ی مدال آوری خواهند داشت گفت: وزنه برداری یک رشته 
رکوردی است و موفقیت در آن زمان بر است و باید اردوهای تیم 

تیم ملی والیبال به منظور دیدار با کوبا در هفته ششم رقابت های لیگ جهانی ساساری ایتالیا را به مقصد این 
کشور ترک کرد.

دیدار تیم های ملی والیبال ایران و کوبا از گروه دوم مسابقات لیگ جهانی و از هفته ششم این رقابت ها بامداد شنبه و یکشنبه 
آینده )به وقت ایران( در هاوانا برگزار می شود. به همین منظور تیم ملی والیبال که یکشنبه شب دومین دیدار خود برابر ایتالیا را 
در ساساری برگزار کرد، دیروز این شهر را به مقصد هاوانا ترک کرد.طبق برنامه ریزی انجام شده تیم ملی والیبال از ساساری به 
میان رفت و سپس این شهر را به مقصد پاریس ترک  کرد. اعضای تیم ملی والیبال در پاریس چند ساعت توقف خواهند داشت 

سپس راهی هاوانا، محل دیدار با تیم ملی کوبا می شوند.در مجموع تیم ملی والیبال پس از سفری 19 ساعته به هاوانا می رسد.
کوبا مثل ایران است

خولیو ولاسکو در مورد دیدار تیم ملی والیبال برابر کوبا در هفته ششم رقابت های لیگ جهانی اظهارداشت: کوبا تیم جوانی 
دارد. مثل ما روز به روز در حال پیشرفت است. این تیم در دو بازی برابر روسیه بسیار خوب ظاهر شد.وی با تاکید بر اینکه بازی 
مقابل صربستان و ایتالیا دیگر تمام شده، افزود: دیگر نباید به این بازی ها توجه کنیم. این که در باد این پیروزی بمانیم اشتباه 
بزرگی است. بازیکنان و مردم باید برای هر تیم حساب خاص خودش را باز کنند. نباید توقع را بالا ببریم و بعد نتوانیم پاسخگوی 
آن باشیم. باید سعی کنیم بهترین بازی را ارائه دهیم و تمام ذهن خود را متمرکزبازی کنیم. نباید در باد این پیروزی ها بمانیم.
سرمربی تیم ملی والیبال تصریح کرد: نمی توانیم بگوییم چون ایتالیا کوبا را شکست داده و ما هم مقابل ایتالیا پیروز شده ایم، 
پس می توانیم کوبا را ببریم. این اصا صحیح نیست. بازی مقابل کوبا برای مان خیلی سخت خواهد بود. شاید بیشتر از هر زمان 

دیگری؛ ما باید بازی خودمان را کنیم و تا آخرین لحظه برای پیروزی بجنگیم.

تیم ملی والیب�ال نوجوانان ایران در چهارمین بازی خود در مس�ابقات 
قهرمانی جهان س�ه بر صفر روآندا را شکست داد و به عنوان تیم دوم گروه 

سوم راهی مرحله پلی آف این رقابت ها شد.
مل��ی پوشان نوجوان ایران بام��داد دیروز در چهارمین و آخرین ب��ازی خود در دور 
مقدماتی مس��ابقات قهرمانی جهان به مصاف روآندا رفتند.شاگردان ایرج مظفری در این 
بازی در سه ست متوالی حریف خود را شکست دادند و با کسب هشت امتیاز به عنوان تیم 
دوم گروه سوم راهی مرحله پلی آف شدند.ملی پوشان ایران در مرحله پلی آف با تیم مصر 

روبرو خواهند شد که در دور مقدماتی گروه دوم با شش امتیاز در جایگاه سوم ایستاد. 

سفر 26 ساعته تکواندوكاران 
به مکزیک

تقابل والیبالیست های نوجوان با مصر در مرحله یک هشتم نهایی
آخرین اعزام تیم ملی بسکتبال پیش از جام ملت ها

آنها می خواهند نصیری نیا سرمربی شود
رضازاده: المپیکی ها نیایند جهانی را هم از دست می دهند

آخرین اخبار از بازی های داخل سالن آسیا - اینچئون کره جنوبی
*وحید شهبازی نخس��تین مدال طای کاروان ایران را در بازی های داخل سالن 
و هنره��ای رزمی آسیا کس��ب کرد.در  فین��ال وزن منه��ای 63 کیلوگرم وحید 
شهب��ازی در مص��اف با حریفی از لائوس موفق شد به پیروزی برسد و نخس��تین 
مدال طای کاروان ایران را به گردن بیاویزد. پیش از این سیدعیسی علمدار نظام 
و امیرسرخوش به ترتیب در رشته های موی تای و اسنوکر مدال های برنز و نقره را 

برای کاروان ایران به دست آورده بودند.
*مس�عود مینایی دومی�ن مدال نقره کاروان ای�ران را در بازی های داخل 
سالن آسیا برگردن آویخت. در وزن منهای 67 کیلوگرم، مسعود مینایی 
به مصاف حریف قدرتمند خود از کشور تایلند رفت و با قبول شکست در 

دومین مدال نقره کاروان ایران را از آن خود کرد.
* تی��م شن��ای ایران در ماده 4 در 50 متر آزاد بازی های داخل سالن با زمان یک 
دقیق��ه و 31 ثانیه و 29 صدم ثانیه ششم شد.همچنی��ن در ماده 100 متر کرال 

پشت جمال چاوشی فر با زمان 56 ثانیه و 6 صدم ثانیه هفتم شد.
*عباسی وزیر ورزش که برای تماشای مسابقات داخل سالن و هنرهای رزمی 
راهی اینچئون شده بود، قرار است امشب کره را به مقصد تهران ترک کند.

*نمایندگان ایران در دور چهارم رقابتهای شطرنج بازی های داخل سالن آسیا یک 
پیروزی، دو تساوی و یک شکست کسب کردند.

*کاروان ای�ران در پای�ان رقابت های دیروز با کس�ب یک طلا و یک نقره 
توسط وحید شهبازی و مسعود مینایی در رقابت های موی تای با یک طلا، 
دو نقره و یک برنز و در مجموع با 4 مدال یک پله صعود کرد و به رده نهم 
جدول توزیع مدال رس�ید.کره با 13 ط�لا، 12 نقره و 12 برنز و در مجموع 
ب�ا 36 م�دال اول، چین با 13 طلا 8 نقره و 8 برنز و در مجموع با 29 مدال 
در جدول رده بندی در مکان دوم و تایلند با 6 طلا و 2 نقره و 5 برنز و در 

مجموع با 13 مدال در رده های دوم و سوم جای گرفتند.

پرواز  19 ساعته ملی پوشان والیبال از ساساری تا هاوانا
ولاسکو:نباید در باد این پیروزی ها بخوابیم

20 تیر پایان جا به جایی های لیگ برتر 
هیات رئیس��ه فدراسیون فوتبال اعام کرد: با توجه به درخواست فدراسیون 
مبنی ب��ر افزایش زمان استراحت بازیکنان ملی پوش و تعویق شروع مس��ابقات 
لیگ برتر و تصویب هیات رئیس��ه سازمان لیگ برتر، هیات رئیس��ه فدراسیون 
فوتبال زمان تعویق و شروع مسابقات لیگ برتر از نوزدهم تیرماه به دوم مردادماه 
مص��وب شد و بدیهی است که زمان پایان نقل و انتقالات لیگ برتر از 15 به 20 

تیر موکول شد.
نشست خبری سرمربی جدید ذوب آهن

در جلس��ه ای که امروز در سالن اجتماعات باشگاه ذوب آهن اصفهان برگزار 
می شود، لوکا بوناچیچ به عن��وان سرمربی جدید تیم فوتبال این باشگاه معرفی 

شده و پاسخگوی خبرنگاران خواهد بود.
تمجید سایت فیفا از قوچان نژاد

سایت فیفا در گزارشی به عملکرد رضا قوچان نژاد در تیم ملی ایران پرداخت 
و این بازیکن را "ناجی جدید فوتبال ایران" خواند.

تمدید قرارداد دروازه بان استقلال
مه��دی رحمتی دیروز برای مذاکرات نهایی با باشگاه استقال به دفتر علی 
فتح الله زاده در لارستان رفت و بعد از نشس��ت ب��ا مدیرعامل آبی ها قراردادش را 

تمدید کرد.
مذاکره راه آهن با مجتبی جباری برای استعدادیابی! 

سرپرست تیم فوتبال راه آهن درباره مذاکره با مجتبی جباری بیان کرد: ما 
با جباری مذاکره داشته ایم اما نه برای جذب. یک سری صحبت هایی انجام شد 
ت��ا همکاری هایی در زمینه  شناسایی استعداد و فوتبال پایه داشته باشیم که به 

توافق هم نرسیدیم.
حضور قطعی خلعتبری در امارات

سای��ت "الاتح��اد" امارات از نهای��ی شدن قرارداد محمد رض��ا خلعتبری با 
عجمان خبر داد.

فتح الله زاده: جباری حرفش را اصلاح نکند، برنمی گردد
مدیرعام��ل باشگاه استقال می گوید تا مجتبی جباری حرفهای اخیرش را 

اصاح نکند امکان بازگشت او به این تیم وجود ندارد. 
مدافع تیم ملی مقدونیه در تمرین آبی پوشان

مداف��ع راست تیم ملی فوتب��ال مقدونیه در تمرین دیروز آبی پوشان حاضر 
شد.

اختلاف 200 میلیونی
اختاف نظر هیئت فوتب��ال استان گیان و باشگاه ملوان بر سر مبلغ 200 

میلیون تومان به دفتر رئیس سازمان لیگ کشیده شد.
2 بازیکن پاس در اصفهان

وحی��د عل��ی آبادی و اویس کرد جه��ان با عقد ق��رارداد دو ساله به باشگاه 
ذوب آهن پیوستند.

همکاری سراج با قاسمپور
بهنام سراج پیشکس��وت پرسپولیس و نفت آب��ادان به عنوان دستیار جدید 

ابراهیم قاسمپور انتخاب شد.
ساموئل با استقلال به توافق نرسید

مدیربرنامه های ساموئل از عدم توافق با مسئولان باشگاه استقال خبر داد.
بازگشت ادینهو به مس 

ادینه��و مهاجم سابق تیم فوتبال مس مذاکراتی با مس��ئولان کرمانی انجام 
داده و تا پایان هفته به این شهر سفر خواهد کرد.

پرونده وینگادا در کمیته انضباطی فیفا
مشاور حقوقی مدیرعامل باشگاه پرسپولیس گفت:پرونده شکایت وینگادا از 
ما به کمیته انضباطی رفته اما من در همین خصوص صحبتی با رویانیان داشتم 

که او به من گفت مشکل حل شده است.
تعریف و تمجید کفاشیان از فدراسیون فوتبال 

رئیس فدراسیون فوتبال گفت: صعود تیم ملی به جام جهانی بر برترین بودن 
فدراسیون فوتبال ایران در آسیا صحه گذاشت.

نامه غیرقانونی برای واگذاری پرسپولیس
رئیس فراکس��یون ورزش مجلس شورای اسامی گفت: نامه رئیس جمهور 
ب��رای واگ��ذاری باشگ��اه پرسپولیس به پیشکس��وتان غیرقانونی نیس��ت و اگر 
پیشکسوتان ظرفیت خرید سهام این باشگاه را داشته باشند، می توانند به عنوان 

بخش خصوصی ورود پیدا کنند.

مل��ی در این راستا به خوبی برگزار شود. ما با تیم جدید قهرمان 
آسیا شدیم و در حال حاضر تمرینات با حضور تیم ادامه دارد و 
سعی داریم آنها را به خوبی آماده کنیم تا برای مسابقات جهانی 
و حتی المپیک آماده شده و بتوانند به مدال برسند. وی با تأکید 
براینک��ه من ادع��ای این افراد درخصوص باق��ری را قبول ندارم 
گفت: انسان باید قدرشناس باشد، این 5 نفر هم با تاش باقری 
و برنامه ریزی های بس��یار فدراسیون و مسوولان، توانستند مدال 
المپی��ک ،جهان��ی و بازی های آسیایی را کس��ب کنند. من فکر 
می کن��م اینها راهنمایی های بدی دریافت می کنند که منجر به 

این مسائل می شود باید حواسشان بیشتر جمع باشد.

نیشابور – خبرنگار کیهان:
همزمان با دهم تیر سالروز 
ورود امام رضا )ع( به نیش�ابور 
و روز مل�ی خراس�ان، کاروان 
نمادین ام�ام رضا )ع( در میان 
استقبال هزاران نفر از  مردم و 
نثار گل و توزیع شربت و شیریني 
وارد این ش�هر ولایتمدار شد.

م��ردم ولایتم��دار و عاشق��ان 
اه��ل بی��ت )ع( در نیشابور پس از 
1234 س��ال از تاری��خ ورود عالم 

کاروان نمادین امام رضا)ع( 
وارد نیشابور شد

رئیس مرکز بین المللی برنج در ایران گفت:  
دفتر موسس�ه بین الملل�ی تحقیقات برنج در 

ایران افتتاح می شود.
عباس مشهدی کومله در گفت وگو با خبرگزاری 
فارس گفت: دانشمندان جهان ضمن بازدید از ایران 
به این نتیج��ه رسیدند که مرکز منطقه ای آسیای 
مرک��زی و غربی برنج را در ایران تاسیس کنند که 

10 کشور منطقه را تحت پوشش قرار می دهد.
وی تاکید کرد: راه اندازی این مرکز منطقه ای در 
کشور بس��یار مهم است و به دلیل حمایت هایی که 
از سوی مراکز بین المللی انجام می شود در اقتصاد 
کشور موثر و به ویژه در شرایط تحریم بس��یار مهم 

است.
ای��ن مرکز بین  المللی اولین مرکز منطقه ای در 
ای��ران و سومین کش��ور در دنیا است که در زمینه 

برنج در ایران راه اندازی شده است.
دفتر موسسه بین المللی تحقیقات برنج با 60 سال 
سابق��ه فعالیت ک��ه مرکز آن در فیلیپی��ن بوده و 
120 کشور عضو دارد، در ایران امروز افتتاح می شود.

وی ادامه داد: دفتر موسسه بین المللی تحقیقات 
برن��ح در محل مرک��ز بین المللی منطق��ه ای برنج 
آسی��ای مرکزی و غربی در استان گیان راه اندازی 

خواهد شد.
کومل��ه گفت: افتتاح این دفت��ر بین المللی گام 

بزرگ��ی برای تحقق برنامه های چشم انداز 20 ساله 
در افق 1404 است.

وی ادام��ه داد: با راه اندازی این دفتر بین المللی 
در کشور، نگاه بین المللی به بخش برنج کشور بیشتر 
شده و ب��ا همکاری های بین المللی و حمایت مالی 
که انجام می شود شاهد پوست اندازی در تولید برنج 

کشور خواهیم بود.
به گفته رئیس دفتر موسسه بین المللی تحقیقات 
برنج همزمان با راه اندازی این دفتر بین المللی، اولین 
دوره کارگروه مشترک آموزشی مبتنی بر تحقیقات 
با حضور 8 کشور و با همکاری ایران و دانشمندان 

دنیا در محل این دفتر برگزار می شود.

کومله گفت: با وجود محدودیت های تولید مانند 
کم شدن سطح کشت زمین های کشاورزی، افزایش 
جمعیت و تغییرات آب و هوایی راه فایق آمدن به این 
مشکات تولید همکاری های منطقه ای و بین   المللی 

در دنیا است.
رئی��س مرکز بین المللی منطقه ای برنج آسیای 
مرک��زی و غرب��ی در ای��ران افزود: در ای��ن راستا 
3 سال پیش مگا پروژه جهانی برنج با نام اختصاری 
»گریفت« تدوی��ن شده که اولین پروژه تحقیقاتی 
جهان��ی است که برای 100 کش��ور جهان تدوین 
شده و در آن با ورود ایران نقش محوریت و مرکزی 

در حوزه برنج در منطقه به ایران داده شده است.

موسسه بین المللی تحقیقات برنج در ایران افتتاح می شود

سمنان- خبرنگار کیهان:
مدیر امور باغبانی سازمان جهاد کشاورزی استان سمنان 
گفت: زردآلوی رقم قوامی شاهرود با کسب رتبه نخست کیفی 

در کشور به ثبت ملی رسید.
لطف الله رضایی افزود: نمونه های دیگر زرد آلو در شاهرود و استان 
رجبعلی، جعفری و جهانگیری است همگی صادراتی بسیار پرکیفیت 

هستند.
وی افزود: هم اینک 5 هزار و 800 هکتار از اراضی استان سمنان 
زیر کشت زردآلو است و میانگین تولید این محصول در استان بیش 
از 9 تن است که پس از پس��ته که محص��ول اول باغی استان است، 
بیشترین سطح زیرکشت را داراست. وی گفت: تولیدات زرد آلو عاوه 

بر استانهای همجوار به کشورهای حوزه دریای خزر صادر می شود.

زرد آلوی قوامی شاهرود ثبت ملی شد

کرج- خبرنگارکیهان:
معاون پژوهشی و آموزشی سازمان تبلیغات اسلامی کشور 

از راه اندازی بانک جامع داده های دینی و مذهبی خبر داد.
حجت الاسام والمس��لمین جواد موسوی در جمع خبرنگاران در 
کرج به مرکز داده های اجتماعی دین مداری اشاره کرد و گفت: بانک 
جامع داده های دین از بخش های مهم این مرکز به شمار می رود که 

در بخش محتوا و نشر مسائل اسامی فعالیت می کند.
معاون پژوهشی و آموزشی سازمان تبلیغات اسامی کشور با اشاره 
ب��ه تشکیل میز اندیش��ه در این معاونت افزود: با تشکیل میز اندیشه 
گام های مهمی در جهت گسترش فرهنگ دینی برداشته می شود. وی 
ب��ا اشاره به کتاب های دینی- اسامی گفت: یکی از اقدامات مهم که 
در این زمینه انجام شده مبارزه با عرفان های انحرافی است که در این 

راستا یک مجموعه کتاب چاپ و توزیع شده است.

گنبد کاووس- خبرنگار کیهان:
مدی�رکل س�اخت و توس�عه راه آهن منطقه دو کش�ور از 
آغاز عملیات اجرایی میخ کوبی و تملک زمین مس�یر راه آهن 

گنبد کاووس- گرگان خبر داد.
محمد پر دل نژاد در جلس��ه هماهنگی عملی��ات اجرایی راه آهن 
گنبدک��اووس- گرگان که در  فرمان��داری این شهرستان برگزار شد، 
گفت: طرح مطالعات این پروژه 80 کیلومتری در سه مرحله در حال 
انجام است که مرحله اول پایان یافته و مرحله دوم آن رو به پایان و 

مرحله سوم نیز بزودی آغاز خواهد شد.
وی اف��زود: عملی��ات اجرای��ی ای��ن پ��روژه که بخش��ی از پروژه 
650کیلومتری مشهد به گرگان است، از سمت گنبدکاووس به گرگان 

به طول 7 کیلومتر در حال میخ کوبی و تملک زمین است.
وی افزود: عملیات اجرایی نیز توسط پیمانکار در آینده ای نزدیک 
آغاز خواهد شد. پردل نژاد، افزود: پروژه راه آهن گنبدکاووس- گرگان 
به صورت طرح، ساخت همراه با تامین منابع مالی )EPCF( از محل 
اعتب��ارات وزارت راه و شهرس��ازی در حال انجام است و در نهایت از 
محل فاینانس یک شرکت چینی زیرسازی و ریل گذاری خواهد شد.

معاون سازمان تبلیغات اسلامی خبر داد
راه اندازی بانک جامع داده های دینی

 در کشور 

عملیات اجرایی راه آهن
 گنبد کاووس- گرگان شروع شد

همدان-خبرنگار کیهان:
معاون آموزش�ی وزارت بهداشت، درمان 
و آم�وزش پزش�کی گف�ت:  مج�وز فعالیت 
بین المللی برای دانشگاه علوم پزشکی همدان 

صادر شده است.
دکتر بهرام عین اللهی در مراسم تودیع و معارفه 
روسای ساب��ق و جدید دانشگ��اه علوم پزشکی و 
خدمات بهداشت��ی درمانی همدان افزود: دانشگاه 
همدان محص��ول انقاب اسامی ب��وده و پس از 

انقاب شکوفا شده است.

وی ادام��ه داد: با تاش مس��ئولان و اساتید و 
پرسن��ل، به تازگی دانشگاه عل��وم پزشکی همدان 
از تی��پ دو ب��ه تیپ یک کشور ارتقا یافته و مجوز 

فعالیت بین المللی را نیز گرفته است.
این مسئول یادآور شد: بسیاری از امور درمانی 
ه��م اکنون در داخل استان انجام می شود و مردم 
هم��دان از مراجعه ب��ه شهرهای بزرگت��ر بی نیاز 

شده اند.
دکت��ر عین الله��ی تصریح کرد: ب��ا روندی که 
دانشگ��اه همدان طی می کن��د به زودی به یکی از 

دانشگاه های برتر کشور تبدیل می شود و سرپرست 
جدی��د نیز باید با جامع نگری رون��د ارتقای آن را 

ادامه بدهد.
سپ��س رئیس ساب��ق دانشگاه عل��وم پزشکی 
همدان اعام کرد: ط��ی 4 سال گذشته، دانشگاه 
همدان در 95 درصد آیتم ها و شاخص های بخش 

بهداشت و درمان رشد داشته است.
دکتر رضا صفی آریان افزود: همچنین در بخش 
عمرانی، مبلغ 450 میلی��ارد ریال اعتبار از محل 
درص��دی از درآمدهای نفتی کشور جذب کردیم 

که اجرای پروژ ه ها را حدود 15 سال جلو انداخت 
و در حال حاضر از 70 به 95 درصد در طرح های 

مهم، دارای پیشرفت فیزیکی هستیم.
وی اضاف��ه کرد: دانشگاه در حال حاضر، مبلغ 
550 میلیارد  ریال از بیمه ها طلب دارد و از سوی 
دیگر 100 میلیارد ریال بابت کارانه و 80 میلیارد 

ریال بابت حق مسکن پرسنل بدهکار است.
در پای��ان ضمن تقدی��ر از زحمات دکتر صفی 
آریان رئیس سابق، دکت��ر موسوی بهار به عنوان 
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی همدان معرفی شد.

 امور استان های نهاد کتابخانه های عمومی 
کش�ور گف�ت: در حال حاضر یک ه�زار و 104 
انجمن کتابخوانی در کش�ور راه اندازی ش�ده 

است.
ب��ه گ��زارش خبرگ��زاری ف��ارس از بروج��رد، 
حجت الاسام سیدعلی حسینی در همایش سراسری 
انجم��ن کتابخانه های عمومی کش��ور در بروجرد با 
بیان اینک��ه در حال حاضر یک هزار و 104 انجمن 
کتابخوانی در کشور راه اندازی شده که سهم استان 

لرست��ان از ای��ن تعداد 22 انجم��ن است، گفت: در 
مجموع ای��ن انجمن ها دارای 8 ه��زار و 864 عضو 

فعال هستند.
وی ب��ه سرانه عضوی��ت در کتابخانه ها در کشور 
اش��اره کرد و افزود: براس��اس سند چشم انداز سرانه 
عضوی��ت در کتابخانه های کشور تا سال 1404 باید 
35 درص��د جمعیت باشد، ک��ه این سرانه اکنون در 

استان لرستان 4/3درصد جمعیت است.
حسینی به سرانه منابع کتابخانه های کشور اشاره 

کرد و گفت: براساس سن��د چشم انداز سرانه منابع 
کتابخانه های کشور باید از 37 نسخه فعلی به 300 

تا 500 نسخه در سال 1404  افزایش یابد.
وی ب��ا اشاره به اینکه سرانه فضای کتابخانه های 
کشور در حال حاضر 2/5 مترمربع به ازای هر 100  
نفر اس��ت،  گفت: این رقم تا پای��ان سال جاری به 
چهارمترمربع افزایش می یابد، این در حالی است که 
براساس سند چشم انداز افق 1404 به ازای هر 100 
نفر باید هشت مترمربع فضای کتابخانه ای در کشور 

وجود داشته باشد.
در همین همایش سراسری کارشناسان انجمن 
کتابخانه ه��ای عمومی کش��ور در بروجرد به منظور 
ارزیابی عملکرد انجمن ه��ا و ارائه گزارش و بررسی 

مشکات برگزار شد.
در این همای��ش دو روزه 31 نفر از کارشناسان 
ادارات کل کتابخانه های عمومی استان های کشور، 
مدیرکل امور استان ها و انجمن های  نهاد کتابخانه های 

عمومی کشور حضور داشت.

معاون وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد

صدور مجوز فعالیت بین المللی برای دانشگاه علوم پزشکی همدان

راه اندازی 1104 انجمن كتابخوانی در كشور

نایب رئیس اتاق بازرگانی ایران گفت: خدمات 
صندوق ضمانت صادرات منطبق با نیازهای فعلی 

صادرکنندگان نیست.
پدرام سلطانی در گفت وگو با ایسنا درباره عملکرد 
صندوق ضمانت صادرات با تاکید بر این که این صندوق 
ساز وکار خوبی برای کاهش ریسک فعالیت های تجاری 
صادرکنندگان است بیان ک��رد: البته این ساز وکار تا 
پیش از تشدید تحریم ها، چند نرخی شدن و حرکت 

صعودی نرخ ارز سودمند بود.
وی با بیان این که صندوق ضمانت صادرات در تله 
بی ثباتی ن��رخ ارز و محدودیت های ناشی از تحریم ها 
قرار گرفت تصریح کرد: در حال حاضر سرویس هایی 
که این صندوق به صادرکنندگان ارائه می دهد منطبق 

با نیازهای صادرکنندگان نیست.
نایب رئیس اتاق بازرگانی ایران تصریح کرد: به طور 
مثال صندوق ضمانت صادرات ریس��ک ها را براساس 

ارز مبادل��ه ای پوشش می دهد. این در حالی است که 
صادرکنندگ��ان با ن��رخ ارز آزاد دست به خرید کالا و 

فروش آن می زنند.
ب��ه گفته سلطانی، مبنا قرار دادن ارز مبادله ای در 
پوشش ریسک ها توسط صندوق ضمانت صادرات فاصله 
40 درصدی به وجود آورده و اگر فرانشیز صندوق را نیز 
در نظر بگیریم این اختاف بین ارز مبادله ای و ارز آزاد 
که مبنای عملکرد صادرکنندگان است به 50 درصد 
رسیده و همین موضوع انگیزه و توجه صادرکنندگان 

به این صندوق را کاهش می دهد.
وی ب��ا تاکی��د ب��ر این که ب��ه دلی��ل تحریم ها و 
محدودیت های��ی که برای صن��دوق ضمانت صادرات 
وض��ع شده، هزینه ه��ای این صن��دوق افزایش یافته 
گف��ت: هم چنی��ن از آنجایی که تج��ارت ما در حوزه 
ص��ادرات به صورت اعتباری است از ریس��ک بالاتری 
نسبت به اعتبارات اسنادی برخوردار بوده و صندوق با 

کارمزدهای بالاتری پوشش ریسک ها را مطالبه می کند.
نایب رئیس ات��اق بازرگانی ای��ران اظهار کرد: به 
همین دلی��ل در شرایطی که هزینه های زیادی برای 
صادرکنندگان در فعالیت هایشان وجود دارد پرداخت 
این کارمزدهای بالا نیاز مازاد بر سایر هزینه  ها است.

وی با بیان این که زمانی که فعالیت های صادراتی 
صادرکنندگان دچار خسارت می شود سازوکار صندوق 
سرع��ت لازم را در جب��ران ای��ن خس��ارت ها ندارد، 
خاطرنشان کرد: جبران این هزینه ها از سوی صندوق 
ضمانت صادرات مدت زمان زیادی به طول می انجامد.

سلطان��ی تاکید کرد: به نظ��ر می رسد موارد فوق 
دلایل عمده ای است که صادرکنندگان با استنباط آنها، 
استقبال کمتری از صندوق ضمانت صادرات کرده و این 
صندوق نیز به دلایل محیطی و محدودیت های خود 
نتوانسته خدمات را متناسب با اقتصاد کشور، شرایط 

تحریم ها و پوشش ریسک های مربوطه تطبیق دهد.

نایب رئیس اتاق بازرگانی ایران درباره بیمه نوسانات 
ارزی با تاکید بر این که مادامی که در کشور ما سازوکار 
معامله گ��ری رسمی ارز نباشد امکان پوشش نوسانات 
ارزی وج��ود ندارد، خاطرنشان ک��رد: در کشوری که 
اقتص��اد آن ثبات نداشته باشد چنین پوشش بیمه ای 

امکان دارد که بیمه ها را به ورشکستگی بکشاند.
وی ب��ا اش��اره به عدم اختص��اص سرمایه لازم به 
صندوق ضمانت صادرات برای پوشش بیمه نوسانات 
ارزی تصریح کرد: حتی اگر به این صندوق برای بیمه 
نوسانات ارزی سرمای��ه ای تعلق گیرد محدود بوده و 
این میزان محدودیت پاسخگوی نیازهای فعلی کشور 

نیست.
نایب رئیس اتاق بازرگانی ایران در پایان گفت: 
مادام��ی که ن��رخ آزاد ارز در کش��ور به رسمیت 
شناخت��ه نشده است امکان پوشش نوسانات ارزی 

وجود ندارد.

نایب رئیس اتاق بازرگانی ایران:
صندوق ضمانت صادرات پاسخگوی نیاز صادركنندگان نیست

اصفهان- خبرنگار کیهان:
عضو کمیس�یون کش�اورزی، آب و مناب�ع طبیعی مجلس 
ش�ورای اس�لامی گفت: استانداری و دس�تگاه های متولی در 

خشکسالی زاینده رود در تابستان مقصر هستند.
علی ایرانپور علت خشکسالی زاینده رود را منطقه ای شدن مدیریت 
آب زاینده رود دانست و افزود: بااز بین رفتن مدیریت مناسب بر روی این 
رودخانه، چند سالی است که در حوزه زاینده رود با مشکل خشکسالی 

روبه رو هستیم.
وی مصرف بیش از اندازه آب در این زمینه را بی تاثیر ندانس��ت و 
با اشاره به خشک شدن زاینده رود در سال 90 به دلیل سوء مدیریت 
گفت: در زمستان سال 90 آب در رودخانه بیش از اندازه رها شد این در 
حالی بود که یک لیتر آب برای مصرف کشاورزی کاربرد داشته باشد.

ایران پ��ور جاری ش��دن آب در زاینده رود در فصل گرما را موجب 
تلطی��ف هوا بیان کرد و افزود: متاسفانه در بدترین زمان ممکن و در 
شرایط��ی که جریان رودخانه در فص��ل گرما طراوت بخش است آب 
زاینده رود بسته می شود و امسال هم با مدیریت عجیب تصمیم گیری 
شد آب در ابتدای سال جاری شود و در اواسط تیرماه با توجه به رونق 

کشاورزی زاینده رود خشک گردد.
وی سوء مدیریت بر حوضه زاینده رود راموجب رنجش کشاورزان و 
مردم شهر توریستی اصفهان دانست و اضافه کرد: در هفته های گذشته 

شاهد فراتر رفتن آب از بستر رودخانه بودیم.

عضو کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی 
مجلس شورای اسلامی:

خشک شدن زاینده رود
 به خاطر سوءمدیریت بود

آل محمد)ص( امام رضا )ع(  به این شهر مذهبي بار دیگر با آفرینش 
صحنه ه��اي باشکوهي از دلدادگي ب��ه خاندان عصمت و طهارت )ع( 
تاری��خ را تکرار کرده و در حرکتي نمادین کاروان آن امام همام را به 
نظاره نشسته و با استقبال جانانه و عاشقانه تصاویر به یادماندني را در 

تاریخ معاصر ثبت کردند.
ای��ن کاروان نمادین که  با اهتم��ام اداره فرهنگ و ارشاد اسامي 
نیشابور، تعزیه خوانان، هنرمندان تئاتر، ورزشکاران و هنروران آموزشگاه 
شهید هاشمي نژاد و تیپ مستقل زرهی 21 امام رضا)ع( در 9 ایستگاه 
تدارک دیده شده بود  با حضور محمد حس��ین فروزان مهر استاندار 
خراس��ان رضوي، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسامي، مدیر عامل بنیاد 
ام��ام رضا)ع( و جمع کثیري از مس��ئولان ارش��د استان و شهرستان 
حرکت نمادین خود را از بقعه متبرکه بي بي پسنده و بي بي شطیطه 

به سمت مسجد جامع نیشابور آغاز کرد. 
این گزارش حاکي است که مردم نیشابور از خردسال تا کهنسال با 
ذوق و شوقي وافر، با نثار گل و توزیع شربت و شیریني کاروان نمادین 
امام رضا )ع( را در طول مس��یر همراهي کردند که گویي سال 200   
هجري قمري بار دیگر تکرار شده است و لحظه به لحظه این حرکت 
نمادین و معنوي به وسیله دوربین هاي فیلمبرداري، عکاسي، تلفن هاي 
همراه مردم و خبرنگاران حاضر در این مراسم به تصویر کشیده شد.


